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 Jelen volt Késett Előbb távozott Kimentést kért Hiányzott 

Antal Laura x     

Berta Katalin      

Kovalovszki Máté    x  

Kun Levente Alex x     

Majláth Máté x     

Mátics Zoltán    x  

Nagy Ágnes x     

Nagy Edit x     

Perjési Péter x     

Rácz Virág      

Somogyi József x     

Szabó Balázs x     

Szaller Ádám      

Szipka Károly x     

Varró Gergő      

Vígh Miklós x     

Dátum: 2013. július 8. Oldalszám: 5 

 

Kezdés: 19:00 

Vendégünk volt a Gólyatanács három tagja Szigeti Milán, Varga István és Német Roland. 

EHK 

Somogyi József elmondta, hogy a múlt héten lezajlott az új Diákközpont igazgató választása. 

Több pályázat érkezett a posztra, és hosszas beszélgetések előzék meg a választást, azonban a 

legjobb megoldásnak azt látták, ha továbbra is Szabó Imre vezeti a Diákközpontot. Kovács 

András az ülés elején elmondta, hogy nem nevezi ki az új igazgatót amennyiben az Szabó 

Imre lesz. A szavazáson az EHK és az EHDK is Szabó Imre pályázatát támogatta. Ezek után 

Kovács András benyújtotta lemondását az EHK elnöki posztjáról, új elnök választása július 

24-én lesz. Ezután Szipka Károly elmondta, hogy kik a lehetséges indulók erre a posztra. 

Kollégiumi Bizottság 

Perjési Péter elmondta, hogy kijavította közösségi alapon bekerülő hallgatók listáját. Ez után 

bemutatta a GHK-nak a kollégiumba be nem került felszólalók listáját. Elmondta, hogy mely 

felszólalásokat érzi jogosnak és véleményezte őket. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki el tudja fogadni a bemutatott felszólalások 

eredményét? 

A GHK 10-0-0 arányban elfogadta. 
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Ez után elmondta, hogy nagyon sok közösségi felszólalás érkezett, emiatt csökkentené a 

bekerülési határt. Nagy Edit elmondta, hogy ő inkább a szociálisan rászoruló emberek 

bekerülésének alsó határát csökkentené. Perjési Péter ezek után bemutatta a várólista esetén 

alkalmazott képletet melybe bele számít a KKI, a szociális pontszám és a közösségi pontszám 

is. Ezzel kapcsolatban több észrevétel érkezett. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki a felszólalásokra félretett 14 helyet a közösségi 

bekerüléshez adjuk hozzá? 

A GHK 2-7-1 arányban nem fogadta el. 

Ezután a GHK arról gondolkodott, hogy mi alapján alakuljon a várólista. Somogyi József 

elmondta, hogy ő az összes bekerülési lehetőség kombinációjaként kezelné az ügyet. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki azt támogatja, hogy a három bekerülési lehetőség 

összegét összeadva valamilyen elv szerint rangsorolja a várólistát a GHK? 

Ezt a GHK 9 tagja támogatta. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki külön kezelné a bekerülési lehetőségeket és ezek 

kombinációjaként rangsorolná a várólistát? 

Ezt a GHK 2 tagja támogatta. 

Megérkezett Német Roland. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki azt támogatja, hogy a várólista kialakításakor a 

bekerülési határtól való eltérés ne legyen a határhoz arányosítva? 

Ezt a GHK 5 tagja támogatta. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki arányosítaná az eltéréseket a bekerülési határhoz? 

Ezt a GHK 5 tagja támogatta. 

A GHK az eredmény miatt tovább tárgyalta a témát. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki támogatja azt, hogy arányosítva, azaz a százalékos eltérést 

figyelembe véve készítse el a várólistát a GHK? 

Ezt a GHK 6 tagja támogatta. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki támogatja azt, hogy abszolút értékes eltérést figyelembe 

véve készítse el a várólistát a GHK? 

Ezt a GHK 4 tagja támogatta. 

Szipka Károly és Somogyi József elhagyta az ülést. 
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Ez után Perjési Péter bemutatta a várólistára kialakítására készített két javaslatot, melyről a 

GHK szavazott.  

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki támogatja Szabó Balázs javaslatát? 

Ezt a GHK 6 tagja támogatta. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki támogatja Perjési Péter javaslatát? 

Ezt a GHK 2 tagja támogatta. 

Elnöki beszámoló 

Vígh Miklós beszámolt arról, hogy ma volt Rákos Szilárddal Orbán Balázsnál, akivel arról 

beszéltek, hogy a gólyatábor egy főnek nagyjából mennyibe kerül. A tavalyi költségvetés 

alapján, illetve az eddig beérkezett árajánlatokra építve 19900 Ft-os árral a kiadások és a 

bevételek egyenlők lesznek, amennyiben további áremelkedés nem várható kiadási oldalon. 

Antal Laura javasolta, hogy az idei gólyatábor ára 19000 Ft/fő legyen. 

Perjési Péter javasolta, hogy az idei gólyatábor ára 19500 Ft/fő legyen. 

Vígh Miklós javasolta, hogy az idei gólyatábor ára 19990 Ft/fő legyen. 

Szabó Balázs javasolta, hogy az idei gólyatábor ára 21000 Ft/fő legyen. 

 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki a 19000 Ft/fő árat támogatja? 

Ezt a GHK 2 tagja támogatta. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki a 19500 Ft/fő árat támogatja? 

Ezt a GHK 4 tagja támogatta. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki a 19990 Ft/fő árat támogatja? 

Ezt a GHK 8 tagja támogatta. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki a 21000 Ft/fő árat támogatja? 

Ezt a GHK 4 tagja támogatta. 
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A következő téma az Mechatronika Szakosztály által szervezett gólyatábor árának kérdése 

volt. Vígh Miklós elmondta, hogy a tábor veszteségmentes szervezése érdekében az egy főre 

kalkulált jegy ára 16000 Ft. 

Nagy Edit javasolta, hogy ez az összeg 14500 Ft legyen. 

Kun Levente javasolta, hogy ez az összeg 15990 Ft legyen. 

Vígh Miki javasolta, hogy ez az összeg 16000 Ft legyen. 

Szabó Balázs javasolta, hogy ez az összeg 17000 Ft legyen. 

 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki a 14500 Ft/fő árat támogatja? 

Ezt a GHK 1 tagja támogatta. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki a 15990 Ft/fő árat támogatja? 

Ezt a GHK 7 tagja támogatta. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki a 16000 Ft/fő árat támogatja? 

Ezt a GHK 4 tagja támogatta. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki a 17000 Ft/fő árat támogatja? 

Ezt a GHK 3 tagja támogatta. 

 

Szabó Balázs javasolta, hogy ha valaki mind a kettőre szeretne menni, akkor kombinált jegyet 

vehessen 31990 Ft-ért. 

Kun Levente erre a 33990 Ft-os összeget javasolta. 

Kun Levente javasolta azt a lehetőséget is, hogy ne legyen kedvezmény. 

 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki erre a jegyre a 31990 Ft/fő árat támogatja? 

Ezt a GHK 8 tagja támogatta. 

Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki erre a jegyre a 33990 Ft/fő árat támogatja? 

Ezt a GHK 3 tagja támogatta. 
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Vígh Miklós megkérdezte, hogy ki az, aki erre a jegyre nem adna támogatást, tehát a 35 990 

Ft/fő árat támogatja? 

Ezt a GHK 3 tagja támogatta. 

Antal Laura elhagyta az ülést. 

A következő téma a külföldi hallgatóknak szervezett party részleteinek megbeszélése volt. 

Ez után Vígh Miklós elmondta, hogy az MSc felülvizsgálat szakbizottsági ülései elkezdődtek. 

Múlt héten volt a Gépészmérnöki szakbizottsági ülés, ahol a Fizika M1 tárgy és a Hő és 

áramlástan jövőbeli sorsáról volt szó. Ezen kívül sok vita volt a munkavállalás lehetőségéről 

is. Vígh Miklós elmondta, hogy ma volt Szipka Károly a Mechatronikai mérnöki 

szakbizottsági ülésen, melyről a következő GHK ülésen fog részletesen beszámolni. 

Eredményeket egyelőre még nem értek el. Az Ipari termék- és formatervező és az Energetikai 

mérnöki szakbizottság üléséről még nincs hír. A Természettudományi Kar és a 

Gazdaságtudományi Kar által oktatott tárgyakkal még a későbbiekben fognak foglalkozni. 

Téma volt még a plazmaadó verseny díjának a költése is. A nyeremény 200 000 Ft, melyet a 

szabadon el lehet költeni. Vígh Miklós ötlete volt, hogy az egészségnap költségeit fedezhetné 

belőle a GHK. Szabó Balázs egy hasonló típusú rendezvény szervezésén gondolkodik. 

A következő téma a GHK nyári projektek megbeszélése volt. Ebbe beletartozik többek között 

a kari SZMSZ módosítása, a klubkoncepciók átdolgozása, a kari sport kérdése és alapítványi 

ügyek. Továbbá témák még a hallgatói juttatások kérdése a tanulmányi eredmény 

függvényében, a GHK jelenlegi gazdasági helyzetének áttekintése, rendezvények 

összefoglalóinak megírása, egységes keretek megszabása, weboldal megújítása, képzési 

adatbázis elkészítése (zh és vizsgarend generálása), GHK ügykezelő és csoportmunka 

támogató rendszer létrehozása. 

Végül Perjési Péter elmondta a kollégiumi várólista állását és besorolását. 

Ülés vége: 23:00 

  ....................................   ....................................  

 Majláth Máté Lajos Vígh Miklós 

 Gépészkari Hallgatói Képviselet Gépészkari Hallgatói Képviselet 

 jegyzőkönyvvezető elnök 


